

亞特蘭大淨宗學會2019年佛三活動

南無本師釋迦穆尼佛
南無阿彌陀佛

亞特蘭大淨宗學會有幸請到上悟下和法師於三月一日至三日帶領大眾舉行佛三活動，上悟下和法師台灣桃園客家人，1990年聽聞上淨下空老和尚開示，心生歡喜，三年中認真地聽聞老和尚數部大經，又參加台北華藏圖書館的共修活動，因緣成熟於1993年剃度於老和尚座下，次年受具足戒，法師於1995年來美護持德州達拉斯佛教會，法師常年專修專宏淨土法門，對如何攝心念佛頗有心得，亞特蘭大淨宗學會很能體會大家的忙祿的行程，我們歡迎法友們來參加部分或全部三天的活動，節目內容如附件。

三月一日 (週五)

08:00 am – 12:20 pm	念佛三支香
12:20 pm – 01:20 pm	午齋
01:30 pm – 05:30 pm	念佛三支香
05:30 pm – 06:30 pm	藥食
07:00 pm – 08:30 pm	師父開示

三月二日 (週六)

08:00 am – 12:20 pm	念佛三支香
12:20 pm – 01:20 pm	午齋
01:30 pm – 05:30 pm	念佛三支香
05:30 pm – 06:30 pm	藥食
07:00 pm – 08:30 pm	師父開示

三月三日 (週日)

08:30 am – 10:10 am	念佛一支香
10:30 am – 11:30 am	午供
11:50 am – 01:00 pm	午齋
01:00 pm – 03:30 pm	念佛二支香
04:00 pm – 05:00 pm	大迴向



Atlanta Pure Land Association Three Days Chanting Event

Namo Shakyamuni Buddha
Namo Amitabha

Atlanta Pure Land Association is pleased to announce that Master Wu He has accepted our invitation to lead us in a three days chanting retreat on March 1st to 3rd of 2019 at our Norcross location.

Master WuHe was born in Taoyuan, Taiwan. He attended Venerable Master Chin Kung's preach in 1990, and was really touched by the Ven. Master Chin Kung's Dharma talks. He started to learn Buddhism from Ven. Master Chin Kung for the next three years. He also had attended many Hwa Dzan's Buddhist ceremonies. He decided to become a monk in 1993, and took ordain precept the year after. He came to the United States in 1995, and helped the newly established Pure Land Association in Dallas for many years. He is now residing in Washington, D.C. We welcome all interested practitioners to attend any session or all three days sessions. Please refer to the program schedules below:

March 1st (Friday)

08:00 am – 12:20 pm	3 Chanting Sessions
12:20 pm – 01:20 pm	Lunch
01:30 pm – 05:30 pm	3 Chanting Sessions
05:30 pm – 06:30 pm	Dinner
07:00 pm – 08:30 pm	Master Dharma Talks

March 2nd (Saturday)

08:00 am – 12:20 pm	3 Chanting Sessions
12:20 pm – 01:20 pm	Lunch
01:30 pm – 05:30 pm	3 Chanting Sessions
05:30 pm – 06:30 pm	Dinner
07:00 pm – 08:30 pm	Master Dharma Talks

March 3rd (Sunday)

08:30 am – 10:10 am	1 Chanting Sessions
10:30 am – 11:30 am	Food Offering
11:50 am – 01:00 pm	Lunch
01:00 pm – 03:30 pm	2 Chanting Sessions
04:00 pm – 05:00 pm	Grand Dedication

淨宗地址是：**2800 Simpson Circle, Norcross, GA 30071**

Email: atlmietoville@gmail.com

阿彌陀佛！

Address: **2800 Simpson Circle, Norcross, GA 30071**

Email: atlmietoville@gmail.com

Amitabha!